
Dagsorden: møde 16. november 2017 

 

1. Hvad er der sket siden sidst? 

a. Legepladser 

i. Tarzanbane på etape C færdig – klar til brug 17. november. 

ii. Der vurderes at ca. halvdelen af etaperne har sendt bilag ind til vedligehold  

iii.  

b. Grønne områder 

i. Mange muldvarpeskud – Frederik tager fat i OkNygaard. 

ii. Træer på midterareal Mannehøje er skæve efter sidste storm. Vores træer på 

kommunens grund. Inge Lise tager fat i kommunen om de vil rette dem op med 

en sikkerhedssele. 

iii. Vi synes generelt der er blevet udført et fornuftigt stykke arbejde fra 

OkNygaard, efter lidt startvanskeligheder ved Villapark 

iv. Syd for kongehøj etape B, problemer med vedligehold efter etablering. Lars og 

Claus kigger på det. 

c. Økonomi 

i. Drift: 417.856 kr. 

ii. Legeplads: 141.923 kr. 

d. Events 

2. Byggeprojekt midterareal kongehøj – Inge-Lise tager fat i Signe som er landskabsarkitekt. 

a. 22*37 boldbane 

b. 15*21 multibane 

c. 40 m svævebane 

d. Shelter 

e. Bålplads 

f. Pentanque bane 

g. Basket 

h. Hockey 

i. Andre ting som kunne være relevante for en ældre målgruppe. 

3. Vedtægter 

a. Omdel papir med reklame for facebook gruppe – Frederik kommer med et oplæg 

b. Vedtægter Claus fremlage forslag til ændringer og de synes alle de var gode, så de 

bliver klar til generalforsamling. 

4. Hvem er på valg til generalforsamling 

a. På valg. Inge Lise, Lena og Per. 

5. Evt. 

a. Forespørgsel på hensigtserklæring skibelund krat 

b. Lys ved cykelsti Østerskibelundvej i svinget. 


